
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő Testületének 2008. január 21-én 
megtartott munkaterv szerinti üléséről.

 

Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyző, a települési képviselők a mellékelt jelenléti ív 
szerint és az Ügyvédi Iroda képviselője. 

 

Horinka László polgármester:  Nagy tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület megjelent 
tagjait,  és mivel ez az idei év első testületi ülése, boldog új évet is kívánok mindenkinek. 
Megállapítom,  hogy a  testületi  ülés  határozatképes,  azt  megnyitom.  Távolmaradását  nem 
jelezte senki sem, késését  Csanádi Gábor képviselő úr jelezte .  A mobiltelefonokat kérem 
kikapcsolni, illetve néma üzembe helyezni. Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Kissné Géringer 
Mártát.  
A kiküldött meghívóban szereplő napirendek szerint kívánom az ülést megtartani. Javaslom, hogy a 
jegyzőkönyvek hitelesítését illetően az idei évben névsor szerint haladjunk, de mivel a mai ülésről 
Csanádi Gábor késik, ezért helyette most Cseri Pétert javaslom jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérni.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal Cseri Péter települési képviselőt 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztották

Horinka László polgármester:  A testületi ülés  végén szeretnék a beinduló hulladékkezelési 
rendszerről egy pár mondatot közzé tenni, illetve egy korábbi napirenddel kapcsolatban lenne 
szóbeli előterjesztésünk Kiss Tamás képviselővel, a kommunális jármű fedezetbiztosításáról 
lenne szó, kérdezem, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban más javaslat, kiegészítés van-
e?

Dr. Papp Ágostonné: Véleményem szerint az egyebek h./ és i./ pontot zárt ülés keretében 
kellene tárgyalnunk. 

Horinka László polgármester: Ha kell, hogy zárt ülés keretében tárgyaljuk, akkor semmi 
akadálya.

Katus Norbert:  Kiosztásra került egy rövid határozati javaslat, ami a szerkesztő bizottsági 
tagok tiszteletdíját határozza meg, ezt szeretném az OMSB előterjesztései közé sorolni. 

Lukács István: A zárt ülés keretén belül lenne egy napirendi pontom, amit megfelelő helyen 
ismertetni fogok.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok megtárgyalásával 
értettek egyet: 
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NAPIRENDI PONTOK:
1./ A 2008. évi költségvetés és pénzügyi terv előkészítése

Előadó: Horinka László polgármester
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző
Kiss Tamás, a pénzügyi bizottság elnöke
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője

2./ Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról beszámoló
Előadó: Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője

3./ Étkezési  díjak  és  étkezési  hozzájárulás  egységes  meghatározása,  a  Gondozási  Központban 
alkalmazandó térítési díjak megállapítása, rendeletek megalkotása.
Előadó: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője

4./ Civil szervezetek támogatására pályázat kiírása
Előadó: Kiss Tamás, a pénzügyi bizottság elnöke

Lukács István, az OMSB elnöke

5./ Közmeghallgatás időpontjának meghatározása
Előadó: Horinka László polgármester

6./ E g y e b e k:
a./ Alapító okiratok  módosítása

Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

b./ Közoktatási Esélyegyenlőségi Helyzetelemzés és Intézkedési Terv
Előadó: Horinka László polgármester

c./ OMSB előterjesztései
Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

d./ Idősek Napközi Otthona létszámigénye
Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

e./ Sülysáp  Csatornamű  Kft.  ügyének  megvitatása  és  szerződés  felmondása  (szóbeli 
előterjesztés)
Előadó: Horinka László polgármester

f./ KMOP-2007-2.3.1/C parkolók és csomópontok fejlesztése
Előadó: Horinka László polgármester

h./ Pest Megyei Főügyészség Magánjogi és Közigazgatási Jogi Osztály felszólalása.
Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző
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1./ NAPIRENDI PONT:
A 2008. évi költségvetés és pénzügyi terv előkészítése

Horinka László polgármester: szóbeli előterjesztésről van szó, egy hete a pénzügyi bizottsági ülés 
elmaradt, érdeklődés hiányában. Még nagyon sok szám nem ismert az idei költségvetésünkből. 

Seprősné  Cseri  Ágota,  a  pénzügyi  csoport  vezetője :  Az  első  számítások  alapján,  amit  az 
intézmények beadtak, az ismert állami normatív támogatás alapján, illetve a saját bevételeink alapján 
tudok beszélni.  Az adókat  kicsit  magasabb  szinten  terveztük,  így 863 mft  bevételt  tudunk kb.  az 
intézmények által beadottak alapján, és a meglévő kötelezettségeink alapján jelenleg 868 mFt kiadási 
oldalunk van.  Elértük az  állami szintet,  hiánnyal  tervezünk első  körben.  Én egy nagyon egyszerű 
elemzést végeztem az eddigi beszámoló alapján  nagyon változó az intézmények igénye 5 és 20 % 
közötti  növekedéssel  terveznek,  amiben  még  semmiféle  fejlesztési  igényük  nincs.  Ez  nagyon 
elkeserítő. Így meg fejlesztésre nem marad egy fillér sem. A bizottságoknak nagyon végig kell menni, 
hogy mi az, amit el kell hagyni, és nem kellene beépíteni a költségvetésbe. A bérfejlesztések kötelező 
jellegűek voltak. Van olyan intézményünk, ahol közel 10 mFt-tal terveztek többet dologival együtt, 
mint a tavalyi évben. A gáz és villamosenergia, valamint vízdíjakat az intézmények nem tervezték, azt 
mi építettük be a tavalyi tény alapján. Az energiánál elegendő megtakarítás lesz az áremelkedéssel 
szemben is. Legalább szinten kellene maradnunk.

Kecser István:  Lesz támogatás az elektromos energiára ? Erről mit lehet tudni?

Horinka  László  polgármester:Konkrét  anyagot  erről  még  nem  láttam.  Egy  ami  biztos,  a 
közvilágításra vonatkozó szerződésünk élő, ott kb. 10 % körüli áremelkedés következett be. Ha az 
ÉMÁSZ-nál vagyunk és nem a KÖZVIL-nél akkor kb. 5-600 eFt-tal lenne több. Tehát jól döntöttünk. 
Amit a Pénzügyi Csoport Vezetője is elmondott, a bevételek közt nem jelenik meg a megtakarításunk, 
ami  lekötve  van,  nem jelenik  meg  a  Patika  eladásból  származó  bevétel  sem.  A kiadási  oldalon 
megjelent a ravatalozó áthúzódó tétele, amire fogunk kapni 12,5 mFt-os támogatást, amit még nem 
tervezhetünk. Ugyanez igaz a Sápi Iskola bővítésére, arra is kapunk még 5 mFt-ot. Olyan információt 
kaptam, hogy ezeket előre nem lehet tervezni. 

Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Ez az 56 mFt, a szociális  juttatásoknak a 90 %-
a majd pótelőirányzatként meg fog jönni, de első körben ki kell fizetni, mert utólagosan kapjuk meg.

Horinka  László  polgármester:  A földrengés  okozta  károkra  a  pénzt  már  megkaptuk,  itt  csak  a 
kifizetésünk lesz.

Kecser István: Az intézmények által beadott lista be lett építve egy az egyben.

Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Igen, mert a Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta.

Horinka László polgármester: Újabb pénzügyi és újabb testületi ülés kell ahhoz, hogy ebből valós 
költségvetés legyen. Elsőre kicsit rosszabb, mint amire számítottunk, de a feladat adott, ezeket itt kell 
megfaragni, hogy kezelhető legyen.

Lukács István: Amikor intézményekről beszélsz, kérlek sorold fel név szerint. A másik, hogy az idén 
nem lehet a tavalyi alapelveken kivetni az ingatlanadókat, és már értékalapon kell kivetni.

Horinka László polgármester : Én is olvastam, hogy 2009. évtől így lesz.
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Dr. Kardon László ügyvéd: Egy ingatlan ára sok minden más műszaki paramétertől is függ. 2009. a 
bevezetés éve.

Seprősné Cseri  Ágota,  a pénzügyi csoport vezetője:  Valamelyik  közlönyben megjelent,  hogy az 
értékalapú ingatlanadóra besorolások vannak meghatározva. Ez egy tavalyi rendelet volt.

Horinka László polgármester:  Az intézményeknél az iskolák, óvodák, a Polgármesteri Hivatal, az 
ÖNO, stb., az amiről beszélek. Véleményem szerint, akit szorosabban érdekel a téma, azt meghívjuk a 
pénzügyi bizottság következő ülésére. 

Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Akkor tartjuk a következő bizottsági ülést, amikor lesz 
konkrét anyagunk.

Seprősné Cseri Ágota,  a pénzügyi csoport vezetője: Véleményem szerint a kiadási oldalt már most 
is  végig  lehet  nézni.  Ha  lesz  egy  nagyobb  összeg,  akkor  a  fejlesztési  oldal  és  egyéb  hasonlók 
következhetnek.

Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Abból az anyagból, amit első nekifutásnak megkaptunk, 
igazából semmit nem lehet lehúzni. Nem tudjuk az alapját, hogy az intézmény milyen bérpótlékkal 
rendelkezik, helyettesítések, stb. a 100 mFt-os bértételben nem vagyok biztos, hogy megalapozott-e. 
Nem a nevekre vagyok kíváncsi,  hanem hogy mit  terveztek.  Feladathoz kellene tervezni  és ahhoz 
meghatározni egy bérkeretet. Egy sorban kaptuk meg, de ebből nem lehet kitalálni, hogy reális-e vagy 
sem. Nem a villanyszámlával lesz probléma, hanem a bérnagyságrenddel. Ugyanez van a bizonyos 
kollektív szerződésekkel, amit soha nem vizsgáltunk meg. Abban is vannak pénzügyi kérdések. Ha 
szűkében van a költségvetés, csak nagy tételhez lehet nyúlni, a kis tételhez felesleges. Ne legyünk 
ennyire pesszimisták, mert februárig változni fog még a költségvetés.

Seprősné  Cseri  Ágota,  a  pénzügyi  csoport  vezetője :  Ahhoz,  hogy ténylegesen  hozzá  lehessen 
nyúlni ezekhez a tételekhez, kellenek az adatok is.  Első körben ilyet nem küldtek az intézmények.

László Ferenc: Spórolni akkor lehet, ha van miből, gazdálkodó szemmel kell ezt nézni. 

Horinka László polgármester: Véleményem szerint hasonló anyag  kellene, amit az óvoda megadott 
mert  ebből ki lehet számolni, hogy mennyi az egy főre eső bértömeg. 

Horinka  László  polgármester :  Az  óvoda  anyagát   nem  küldtük  ki,  mert  ebben  név  szerint 
szerepelnek. Viszont ebből ki lehet számolni nevesítés nélkül.

Seprősné Cseri  Ágota,  a pénzügyi csoport vezetője:  Ebben az anyagban fizetési  fokozat  szerint 
szerepelnek, a névszerintit kivesszük.

Lukács István : Egy költségvetést úgy kell elkészíteni az intézményvezetőnek, hogy a fenntartó által 
jóváhagyott létszámoknak megfeleljen. Látni kell abban mindent, kivéve a neveket, a kategóriákat. Itt 
van, amit Kiss Tamás úr vitat, a közalkalmazottak túlóra díja, ahová be kellene írni, hogy január 1-től 
június 15-ig tart a tanév. Be lehet mindent tervezni, egyfajta tapasztalat a helyettesítésnél a gyermek 
után járó szabi,  stb. ezeket  jogosan kérjük,  és kérjük is..  Én is kerestem a részletes anyagot,  mert 
tavaly mintha lett volna. Jogos igény ez. 

László Ferenc: Ne most pótoljuk az elmaradt pénzügyi bizottsági ülést. A költségvetésben mindennek 
elő kell jönni, minden megszólalásnak. Lesz még egy bizottsági és egy testületi ülés is. A bizottsági 
ülésen át kell rágni az anyagot. Javaslom, hogy bizottsági ülés után tárgyaljunk erről.
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Horinka László polgármester :  Annyiban  nem volt  hiábavaló,  hogy a  bizottsági  tagok ezeket  a 
kiegészítéseket is meg fogják kapni.

Szavazni most nem kell, majd megfelelő időben összehívjuk a Pénzügyi Bizottságot.

2./ NAPIRENDI PONT:
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról beszámoló

Horinka László  polgármester:  Köszöntöm Ispány János  urat  a  Monori  CSASE vezetőjét,  akitől 
szeretném megkérdezni, hogy szóbeli kiegészítésen van-e ?

Ispány János: Csak annyit szeretnék elmondani, hogy a Monori CSASE részéről ez volt az utolsó 
beszámoló,  a  kistérségi  átsorolások  miatt,  és  ezúton köszönöm meg az  itt  dolgozó kollégáknak a 
segítséget, illetve sok sikert kívánok a tóalmási stábnak. 

Horinka László polgármester :  Az OMSB tárgyalta  ezt az előterjesztést,  kérdezem, hogy szóbeli 
kiegészítés van-e ?

Lukács István, az OMSB elnöke: Bizottságunk  nem fogadta el a beszámolót, mert rengeteg gondot 
látunk benne. Azt javaslom magánemberként, búcsúzzunk el békében és fogadjuk el az előterjesztést. 

Farkas  Gáborné:  Én  nem fogom elfogadni  a  beszámolót,  de   az  a  véleményem,  hogy súlyos 
problémákat nem lép meg a beszámoló, mint például  kiskorúak kábítószerezése, a disco problémája, 
stb. ezeket  meg sem említik. Azt írják, hogy a rendőrséggel és más munkaszervezetekkel az előző 
évekhez  hasonlóan  a  kapcsolat  jól  működik.  Én  ezt  nem fogadom el.  Ahhoz,  hogy jól  tudjanak 
működni,  máshogy  kellene   kezelni  a  problémákat.  A  rendőrség  nem  értesíti  a  Családsegítő 
Szolgálatot, ha kiskorúval van probléma. Így nincs is jól működő munkakapcsolat kettőjük között.

Horinka László polgármester : Amennyiben nincs más kérdés, megkérdezem, hogy ki fogadja el a 
beszámolót.

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

1/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Családsegítő  és 
Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja.

Határidő: 2008. január 21.
Felelős: Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője

Horinka László polgármester: Megköszönöm az itt végzett munkát, mert velük ebben a körben úgy 
tűnik, hogy utoljára találkoztunk, további jó munkát kívánok nektek. 
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3./ NAPIRENDI PONT:
Étkezési  díjak  és  étkezési  hozzájárulás  egységes  meghatározása,  a 
Gondozási  Központban  alkalmazandó  térítési  díjak  megállapítása, 
rendeletek megalkotása.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : A Képviselő-testület tagjai megkapták azt az anyagot, amelyet utána 
most rendelet formájába is öltöttem, szó van egy 5 és 10 %-os nyersanyag norma emelésről. Látni 
lehet hogy mindkettővel hogyan alakulnak a térítési díjak. A konyhavezető elmondása szerint az 5 %-
os emelést is lehet tartani az év végéig.
Az  Idősek  Napközi  Otthonával  kapcsolatban  azt  kell  elmondani,  hogy  a  múlt  évben  bevezetett 
szabályozás szerint tudni kell a pontos norma összegét, és a pontos bekerülési költséget, ami a múlt 
évben erre adódott. Sajnos a norma pontos összege nem áll még rendelkezésünkre, ezért a Gondozási 
Központ térítési díjáról nem tudunk most beszélni. 

A nyersanyagnorma 5 és 10 %-os emelése került  most ide,  amit a Pénzügyi  Bizottság nem tudott 
megtárgyalni.

Kecser István: Szeretném megkérdezni, hogy az 5 %-ból való kijövés csak megérzésen alapul?

Mészáros Irén, a konyha vezetője: Úgy gondolom, hogy ha annyira nem megy fel a gáz meg a 
villany ára, ahogy riogatnak, akkor ki fogunk jönni az 5 %-os emelésből is. 

Horinka László polgármester: Az élelmiszer nyersanyagok ára is emelkedett a tavalyi évben, ezért 
én nem bízom az 5 %-os emelésben.

Kiss Tamás :  Ha úgy évközben is lehet normát emelni, de én is úgy gondolom, hogy az 5 %-ba nem 
fogunk beleférni.  Még előttünk van a nagyobb áremelés. Én a 10 %-ot javaslom.

Horinka  László  polgármester:  Szeretném  megkérdezni  a  Konyha  Vezetőjét,  hogy  az  5  %-ot 
meredeknek tartja-e?

Mészáros Irén,  a konyha vezetője:  Azért  készítettem kétféle  variációt,  hogy a Képviselő-testület 
döntse el, melyiket látja célszerűbbnek.

Horinka László polgármester: Akkor én a 10 %-os normaemelést teszem fel szavazásra.

A Képviselő-testület  tagjai  9  igen,  3  nem  szavazati  aránnyal  az  alábbi  rendelet  megalkotásáról 
döntöttek:

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat 
  1/2008.(I.21.) sz. rendelete

a 2008. évi nyersanyagnormáról és étkezési díjakról

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2008. évi nyersanyagnormáról 
és étkezési díjakról az alábbi rendeletet alkotja meg:
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1.§. 
(1) A norma összege: 303.-Ft,  melynek  étkezésenkénti  megbontása  a  (2)  bekezdésben 
meghatározottak szerint alakul:

(2) Tízórai: 20% 61.- Ft
Ebéd. 65% 197.- Ft
Uzsonna: 15% 45.- Ft

2.§.
(1) Az egyes nevelési-oktatási intézményekben a térítési díjak a (2) bekezdés szerint kerülnek 
megállapításra. 
(2) A 3 X étkező óvodás korú gyermek térítési díja:

303.-Ft + 20% ÁFA (364.-Ft) x fő x étkezési nap
(3) Az iskolás korú napközis gyermek térítési díja:

311.-Ft + 20% ÁFA (373.-Ft) x fő x étkezési nap
(4) Az étkező gyermek térítési díja:

197.-Ft + 20% ÁFA (236.-Ft) x fő x étkezési nap
        61.-Ft + 20% ÁFA (73.-Ft) x fő x étkezési nap

(5) A vendégebéd térítési díja 528.-Ft + ÁFA (634.-Ft) x fő x étkezési nap.
(6) Az alkalmazotti térítés mértéke 311.-Ft + 20 % ÁFA (373.-Ft)  x fő x étkezési nap.

3.§. Jelen rendelet 2008.  FEBRUÁR hó 01. napjával lép hatályba kihirdetéséről a jegyző a 
helyben szokásos módon gondoskodik.

Sülysáp, 2008. január 21.

Horinka László s.k. Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.
   polgármester              jegyző 

Farkas Gáborné: Az óvodásoknál csak háromszori étkezés van feltüntetve. Náluk nem lehet uzsonna 
nélküli  fél  napos  ellátást  kérni?  Tudom,  hogy  azok  a  gyerekek,  akiket  délben  hazavisznek 
kézhezkapják az uzsonnát,, de nem látom ennek értelmét. 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A probléma az, hogy nem szabadna, hogy legyen félnapos óvodás, az 
indokolt esetet kivéve, a beszoktatást, stb. Az a gyermek, aki elmegy délben, nem számítható be a 
normatíva igénylésbe. 
Az óvodai ellátás legalább 8 órai ellátás és csak ez után jogosult az Önkormányzat igénybe venni a 
normatívát. Az iskolában teljesen más a helyzet. 



8

4./ NAPIRENDI PONT:
Civil szervezetek támogatására pályázat kiírása

Lukács  István,  az  OMSB elnöke::Eredetileg  úgy volt,  hogy a  Pénzügyi Bizottság  keretösszeget 
mond.

Katus Norbert: A kiküldött anyagból, látható, hogy másfajta kiírás készült az idén. Elmondom az 
újításokat: első hogy leghasznosabbnak ítélt módon támogathatók a kezdeményezések, nem feltétlenül 
pénzzel,  hanem  bármi  mással  is.  A konkrét  kiírásban  külön  kiemeltem  az  önszerveződő  körök 
támogatását, illetve az általunk elkezdett parkosítást példaként szánjuk a lakosság elé. 

A dokumentum végén az a javaslatom, hogy,  készítsünk egy civil  koncepciót a jövőben, ami több 
városban már van és Sülysápra alkalmazva lehet több mindenre használni, például a közös jövőképet 
lehet kialakítani. 

Cseri  Péter alpolgármester:  Megköszönjük  a  gondos előkészítést.  Mivel  két  részre  lett  osztva  a 
pályázat  beadási  határideje,  az  egyik,  amit  rögzíteni  lehet  március  5.,  illetve  folyamatos.  Milyen 
arányban kellene megosztani az alapot ?

Katus Norbert: Ez eddig is így volt, de nem volt ilyen markánsan elkülönítve a kettő. 80-20 vagy 90-
10 %-ra lehet bontani.

Lukács István: 90-10 % a reális. 

Farkas Gáborné: Ez a százalékos megosztás attól is függ, hogy mennyi pénzzel gazdálkodik az alap, 
illetve március 5-ig mekkora és milyen jogos igény érkezik be. Éppen ezért nem lehet most százalékot 
mondani.

Katus Norbert.:  tavaly úgy terveztük,  hogy 10 mFt volt  a keret  és 9 mFt-ot  osztottunk szét,  ami 
nagyjából elég is volt.

Csanádi Gábor települési képviselő az ülésre megérkezett  .  

Lukács István: Itt egy egyéni képviselői indítványról van szó,  amit bizottságunk tárgyalásra javasolt.

Katus Norbert  Most még  komoly szintű szervezésre nincs szükség, viszont egyre több olyan csoport 
jelenik meg, akik hasznosak lehetnek. Nem gondolok erre külön embert, járjanak össze fórum szinten. 
A mindenkori Művelődési Ház Vezetője  lehetne az az ember, aki ezt kezeli.

Horinka László polgármester.:  Javasolom, hogy hozzuk létre sülysáp civil  koncepcióját,  és ezzel 
bízzuk meg  Katus Norbertet. Kérdezem, hogy ki ért ezzel egyet ?

A Képviselő-testület tagjai 12 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

2/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy Sülysáp Nagyközség 
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Civil Koncepcióját el kell készíteni, és ezzel egyidőben kezdődjön el egy civil koordinációs csoport 
létrehozása  a  településen  működő  és  a  jövőben  megalakuló  lakossági  önszerveződések  partneri 
viszonyának  elősegítésére,  valamint  a  közös  önkormányzati  és  civil  célok  hatékonyabb 
megvalósulásának érdekében, mellyel megbízza Katus Norbertet.

Határidő: 2008. március 31.
Felelős: Katus Norbert, a Wass Albert Művelődési Központ mb. vezetője

Horinka László polgármester:  Volt egy másik javaslat  is hogy ,  az évről évre támogatásra  szánt 
keretösszeget nevezzük civil támogatási alapnak. Nem szükséges erről szavazni.

Pályázati  rendszer kialakítása a sülysápi civil  élet támogatására,  melynek a forrása a Sülysáp civil 
támogatási alap. Az előterjesztés szerint aki elfogadja, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

3/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy kerüljön kialakításra 
pályázati  rendszer a sülysápi civil élet támogatására vonatkozóan, melynek forrása a Sülysáp Civil 
Támogatási Alap.

Felkérik Katus Norbert települési képviselőt  a szükséges intézkedések megtételére.

Határozat: 2008. január 28.
Felelős: Katus Norbert települési képviselő

5./ NAPIRENDI PONT:
Közmeghallgatás időpontjának meghatározása

Horinka László polgármester: Korábban már arról döntöttünk, hogy  a jövőben évi 2 alkalommal 
tartunk közmeghallgatást, ezért az idei két alkalomra a következők szerint teszek javaslatot. február 
12.kedd, majd szeptember 22. hétfő.

Katus Norbert: Én úgy emlékezem, hogy felmerült az is, hogy  érdemes lenne inkább a hétvége felé 
tartani,  hogy  ne  egy  munkahét  közepén  legyen.  Péntekre  vagy  szombatra  tennénk,  illetve 
mindenféleképpen a Pénzügyi Bizottság ülése után tartsuk. 

Horinka László polgármester : Ez megvalósul a februári esetben. A szeptemberi a féléves beszámoló 
után lesz. Felőlem lehet pénteken is, nem tudom, hogy mennyire lesznek többen akár a képviselők 
részéről, mert ez is egy szempont. Akkor legyen az első közmeghallgatás 2008. február 15. péntek. 

Farkas Gáborné: Nem vagyok benne biztos, hogy egy pénteki napon  jobban eljönnének. 

Horinka László polgármester: Szeretném megkérdezni a jelenlévő nem képviselő urakat, hogy mi 
erről a véleményük ?
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Jandó István: Köszönöm, nincs véleményem. 

Antali Gábor: Nekem bármi jó. Szerintem pénteken délután vagy estefelé jobban eljönnek. Én biztos 
eljövök.

Horinka László polgármester : Akkor legyen péntek. Ez az időpont pont a bizottsági és a testületi 
ülés között lesz. 2008. február 15. péntek 18.00 óra az idei év első közmeghallgatásának időpontja, a 
szeptemberi közmeghallgatás időpontja pedig majd ennek a tapasztalata alapján fogjuk eldönteni.

A Képviselő-testület tagjai  12 igen, 1  tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

4/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  úgy határozott,  hogy 2008.  évben két 
alkalommal kerül közmeghallgatás megtartásra, Az első közmeghallgatás időpontja 2008. február 15. 
(péntek) 18.00 óra. 

Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. február 15.
Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

6/a. NAPIRENDI PONT:
Alapító okiratok  módosítása 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Az alapító okiratok módosítására azért került sor, mert változtak a 
TEÁOR számok. E tekintetben a legteljesebb káosz uralkodik. Az oktatási nevelési intézményeknél 
került  bele annyi, hogy minden intézmény OM-azonosítója is bekerült,  illetve a logopédiai ellátás, 
korai fejlesztés , gondozás és a zavaros gyermekek integrált nevelése is.. A logopédia és a fejlesztés 
mindhárom intézménybe bekerült. A Művelődési Központ  alapító okirata szintén ugyanaz , amelyet 
már  egyszer  elfogadtak  2004  évben  csak  a  helytörténeti  gyűjteménnyel,  mint  múzeummal  van 
kiegészítve. A megfelelő TEÁOR számokat be fogjuk cserélni. A fordító kulcsok még nem terjedtek 
ilyen mélységekben. 

Horinka László polgármester: A Művelődési Központtal kapcsolatban felmerült korábban, hogy nem 
biztos, hogy egy intézménybe kerülhet a múzeummal, most mégis bekerülhetetett. Azért is fontos ez a 
módosítás, mert a kistérségi oldalát nézve a logopédiai ellátás és a korai fejlesztés is benne van, a 
kistérségi társulás erre normatívát igényel és visszaosztja a településre. Erre mi pénzt fogunk kapni a 
kistérségtől, aminek az összegét még nem ismerjük.

Lukács  István:  Én  igen   nagy káoszt  látok  itt.  Még  egyenlőre  azt  sem tudjuk,  hogy mi  lesz  a 
Művelődési Központ sorsa, az előterjesztéseink között valahol később szerepel a Művelődési Központ 
dolga, és már most az alapító okiratát tárgyaljuk.
Az iskolai-óvodai  alapító  okiratok úgy rosszak,  ahogy vannak,  mert  pld.  a  Szent  István Általános 
Iskolában  van  napközis  foglalkozás,  a  Móra  Ferenc  Általános  Iskolában  nincs,  egyikben  sincs 
könyvtár, pedig mindkettőben van. A Szent István Általános Iskolában van tankönyvellátás, a Móra 
Ferenc Általános Iskolának pedig  nem kell. A fogyatékosokkal teljesen bekeveredtünk, érdemes 
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elolvasni. Mindkettőben benne van a felzárkóztatás, legalább ilyen fontos a tehetség-felzárkóztatás, 
erre  is  szokott  lenni  pályázat.  Ha  nincs  benne  az  alapítóban,  akkor  nem  pályázhatunk.  A Sápi 
Iskolában   van a  fogyatékos  tanulók nevelése,  oktatása,  ennek számtalan fokozata  van.  Itt  súlyos 
tévedések  vannak.  Már  hoztunk  olyan  határozatot,  hogy  hol  a  beiskolázási  határ,  nem  Sülysáp 
nagyközség  működési  területe  ez.  A Móra  Ferenc  Általános  Iskolánál  az  utolsó  mondat,  hogy 
vállalkozási  tevékenységet  ő  sem  végezhet,  pedig  a  tornacsarnok  vállalkozási  tevékenységben 
működik. 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A tornacsarnok sosem volt az iskoláé.

Lukács István: Akkor az Iskolaigazgató jogtalanul szedi ott be a pénzt. Ennek összhangban kell lenni 
a  képviselő-testület  által  elfogadott  pedagógiai  programmal.   Buta  hiúsági  kérdés,  de  ezt  az 
előterjesztést a bizottsági ülésen nem beszéltük meg, ezért ezt most ne fogadjuk el. 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Ugyanazok az alapító okiratok néhány módosítással.

Kecser István: Be kell küldeni az oktatási hivatalnak a módosított alapító okiratokat. Ezzel nincs mit 
tenni. Nem csak arról van szó, hogy át kell fordítani egyik számot a másikról. 

Seprősné Cseri Ágota:  Az alapító okiratok hiteles másolatát  a testületi  határozattal együtt  be kell 
küldeni.

Kecser István: Technikai kérés, amire köteleztek, amiről beszélünk, az meg tartalmi. Most nekünk 
nem kell a tevékenységi köröket újra átgondolni,  korábban is ez volt, rossz volt. Most csak az új 
TEÁOR számok kellenek.

Seprősné  Cseri  Ágota:  Úgy  kell  tudomásul  venni,  hogy  ezek  az  alapító  okiratok  vannak,  amit 
beküldünk  a  Kincstárba,  ugyanúgy  működik,  mint  a  cégbírósági  bejegyzés.  Minden  adatot 
továbbítanak az adóhatóság felé. Ezek vannak, ezek így maradnak mint voltak, de most kellett volna 
egy menettel lerendezni, mert január 31-ig minden következmény nélkül megoldható.

László Ferenc. Utána is megoldható véleményem szerint.

Kiss Tamás : Eddig is így működött.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Azt tudom még mondani, hogy a könyvtár megjegyzését mindkét 
iskolánál  fontosnak tartották.  Én azt  gondolom, hogy ezek minden  probléma nélkül  beírhatók,  ha 
elfogadják, akkor én is azt tudom mondani, hogy ezt a későbbiekben van még idő jobbítani vagy jobbá 
tenni.  Azokat  a  munkákat,  amiket  megnéztem az  interneten  vagy nyomtatásban  a  mieinknél  nem 
voltak különbek.

Farkas Gáborné: Lukács képviselő úr igen konkrétan mutatott rá a hiányosságokra. 

Horinka László polgármester:  Van itt  három olyan alapító okirat,  ami megegyezik a korábbival, 
pluszban elhangzott pár javaslat is, ezeket a változásokat bedolgozzuk elfogadjuk. És a későbbiekben 
ha még finomítani akarunk, azt még mindig megtehetjük. Akár meg is bízhatjuk az OMSB-t gondolja 
át  hogy min kell még változtatni. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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5/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Sülysápi  Összevont 
Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratát az alábbiak szerint:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
2241. Sülysáp , Szent István tér 1.

Szám: 3-5/2008. Tárgy: Alapító okirat

A SÜLYSÁPI ÖSSZEVONT NAPKÖZIOTTHONOS ÓVODA   
ALAPÍTÓ OKIRATA

Az intézmény megnevezése : Összevont Napköziotthonos Óvoda

OM azonosító:  033033

Az intézmény székhelye , címe:
Ezen belül a központi óvoda: 2241. Sülysáp , Vasút 88. (1.sz. Óvoda)
A tagóvodák : 2241. Sülysáp , Dózsa Gy. 107. (2.sz. Óvoda)

2241. Sülysáp , Balassi B. 18. (3.sz. Óvoda)
2241. Sülysáp , Mátyás Kir. 7. (4.sz. Óvoda)

Az intézménybe felvehető maximális létszám:
2241. Sülysáp , Vasút 88. 64 fő
2241. Sülysáp , Dózsa Gy. 107. 63 fő
2241. Sülysáp , Balassi B. 18. 69 fő
2241. Sülysáp , Mátyás Kir. 7. 49 fő

Az intézmény alaptevékenysége :
Iskoláskort megelőző intézményes óvodai nevelés.
A 3 éves vagy idősebb, de nem tanköteles gyermekek előírt nevelési program szerinti 
intézményekben  folyó  nevelése,  képzése.  Nem  fogyatékos  gyermekek  óvodai 
nevelése.
Óvodáskorú  gyermekek  intézményes  nevelése,  gondozása  és  általános  iskolai 
tanulmányokra való előkészítése.

Logopédiai ellátás, korai fejlesztés, gondozás, gyermekek étkeztetése szervezetten.

Az intézmény működési területe: Sülysáp Nagyközség 
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Az intézmény alapító szerve: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
Az intézmény felügyeleti szerve: Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
Az intézmény jogállása: Önálló jogi személy.
Az intézmény szervezeti rendszere:

Az  intézmény  felelős  vezetője  az  alapító  önkormányzat  képviselő-testülete  által 
kinevezett   óvodavezető,  aki  az  Összevont  Napköziotthonos  Óvoda  dolgozói  felett 
gyakorolja a munkáltatói jogokat.

Az intézmény gazdálkodási formája : 
Nem  önálló  gazdálkodó,  a  bérgazdálkodói  jogkörét  önállóan  gyakorolja,  egyéb 
gazdálkodási jogkört a felügyeleti szerve gyakorolja.

Az  intézmény  vállalkozási  tevékenységet  nem  végezhet,  vagyona  az  Önkormányzat 
korlátozottan képes törzsvagyonát képezi.

Sülysáp, 2008. január 21.
Gulyásné dr. Gál Ilona

jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

6/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Szent István Általános Iskola 
Alapító Okiratát az alábbiak szerint:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
2241. Sülysáp , Szent István tér 1.

Szám: 3-6/2008. Tárgy: Alapító okirat

A SÜLYSÁPI SZENT ISTVÁN ÁLTALÁNOS ISKOLA  
ALAPÍTÓ OKIRATA

Az intézmény megnevezése : Szent István Általános Iskola

OM azonosító: 032511

Az intézmény székhelye , címe: 2241. Sülysáp , Dózsa György út 110. 
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Az intézmény alaptevékenysége :
8412 Alapfokú Általános iskolai oktatás

Általános Iskolai oktatás (nem fogyatékos tanulóknak). A tanköteles 
korú , nem fogyatékos gyermekek számára szervezett (ún. első szintű) 
oktatás  ,  amely  elemi  ismereteket  nyújt  és  felkészít  a  középfokú 
oktatásra.  Ide  tartozik  az  iskolai  oktatásban  valamilyen  okból  részt 
venni nem tudók (magántanulók) oktatása is .
Fogyatékos tanulók alapfokú nevelése, oktatása
Általános  iskolai  oktatás  fogyatékos  tanulóknak,  amely  elemi 
ismereteket nyújt.

Korai  fejlesztés,  gondozás,  diáksport,  étkezés  biztosítása,  könyvtári  tevékenység, 
tankönyvellátás  biztosítása,  napközis  foglalkozás  biztosítása,  bejáró  tanulók  oktatása, 
nevelése.
Logopédiai ellátás, korai fejlesztés, felzárkóztatás.

AZ intézménybe felvehető maximális létszám: 260 fő

Az intézmény működési területe: Sülysáp Nagyközség 

Az intézmény alapító szerve: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata

Az intézmény felügyeleti szerve: Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzat  Polgármesteri 
Hivatala

Az intézmény jogállása: Önálló jogi személy. 

Az intézmény szervezeti rendszere:

Vezetője, képviselője az alapító szerv által kinevezett igazgató. Az iskola felelős vezetője az 
igazgató, aki az általános iskola dolgozói felett munkáltatói jogot gyakorol.

Az intézmény gazdálkodási formája: 
Nem önálló gazdálkodó, a bérgazdálkodói jogkörét önállóan gyakorolja, egyéb gazdálkodási 
jogkört a felügyeleti szerve gyakorolja.

A feladat ellátását szolgáló vagyon: 2241 Sülysáp Dózsa Gy. Út 110.sz. alatti ingatlan.

Az  intézmény  vállalkozási  tevékenységet  nem  végezhet,  vagyona  az  Önkormányzat 
korlátozottan képes törzsvagyonát képezi.

Sülysáp, 2008. január 21.
Gulyásné dr. Gál Ilona

jegyző
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SZENT ISTVÁN ÁLTALÁNOS ISKOLA 
KÖRZETE UTCÁK SZERINT

Ady Endre utca
Alkotmány utca
Arany János utca
Bogdán Flórián utca
Dankó utca
Dózsa György utca
Dr. Gáspár István köz
Forrói út
Jakabszállás tanya
Jókai utca
Katona József utca
Kistelek tanya
Kossuth Lajos tér
Kossuth Lajos utca
Nagyoszlár tanya
Petőfi Sándor utca bal oldala
Rákóczi utca
Sándorszállás tanya
Templom utca
Új utca
Zrínyi utca

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

7/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Móra  Ferenc  Általános 
Iskola Alapító Okiratát az alábbiak szerint:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
2241. Sülysáp , Szent István tér 1.

Szám: 3—7/2008. Tárgy: Alapító okirat

A SÜLYSÁPI MÓRA FERENC ÁLTALÁNOS ISKOLA  
ALAPÍTÓ OKIRATA

Az intézmény megnevezése : Móra Ferenc Általános Iskola
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Az intézmény székhelye , címe:

Ezen belül a központi iskola: 2241. Sülysáp , Malom út 14-18. 
Ezen belül a tagiskola: 2241. Sülysáp , Vörösmarty út 1.

OM azonosító: 032509

Az intézmény alaptevékenysége:
Alapfokú Általános iskolai oktatás
Általános  Iskolai  oktatás  (nem fogyatékos  tanulóknak).  A tanköteles 

korú, nem fogyatékos gyermekek számára szervezett (ún. első szintű) oktatás, amely elemi 
ismereteket  nyújt  és  felkészít  a  középfokú  oktatásra.  Ide  tartozik  az  iskolai  oktatásban 
valamilyen okból részt venni nem tudók (magántanulók) oktatása is. Könyvtári ellátás.
Logopédiai ellátás, korai fejlesztés, felzárkóztatás, részképesség zavaros tanulók 
integrált nevelése.

Az intézménybe felvehető maximális létszám: Malom út 14-18. 400 fő
Vörösmarty út 1.sz. 180 fő

Az intézmény működési területe: Sülysáp Nagyközség 
Az intézmény alapító szerve : Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
Az intézmény felügyeleti szerve : Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzat  Polgármesteri 
Hivatala

Az intézmény jogállása: Önálló jogi személy 
.

Az intézmény szervezeti rendszere: Az iskola felelős vezetője az igazgató, aki az általános 
iskola dolgozói felett munkáltatói jogot gyakorol.

Az intézmény gazdálkodási formája: 
Nem önálló gazdálkodó, a bérgazdálkodói jogkörét önállóan gyakorolja, egyéb gazdálkodási 
jogkört a felügyeleti szerve gyakorolja. Vezetője, képviselője az alapító szerv által kinevezett 
igazgató.
Az  intézmény  vállalkozási  tevékenységet  nem  végezhet,  vagyona  az  Önkormányzat 
korlátozottan képes törzsvagyonát képezi.

Sülysáp, 2008. január 21. Gulyásné dr. Gál Ilona
jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

8/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Polgármesteri  Hivatal 
Alapító Okiratát az alábbiak szerint :
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ALAPÍTÓ OKIRAT
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 8/2008. (I.21.) számú határozata

A Sülysáp Nagyközség Polgármesteri Hivatal alapító okiratáról

A képviselő-testület  az  államháztartásról  szóló  1992.  évi  XXXVIII.  törvény  88.  §  (3) 
bekezdésében foglaltak és a helyi  önkormányzatról szóló 1990. évi LXV. törvény 10., 38.§-ai 
figyelembe vételével a Polgármesteri Hivatal alapító okiratát a következők szerint határozza 
meg:

1. Az intézmény neve: Polgármesteri Hivatal

2. Az intézmény székhelye: 2241 Sülysáp, Szent István tér 1.
Tel.: 29/435-001

3. A Polgármesteri Hivatal  alaptevékenysége:
Általános közigazgatás:

- településfejlesztés,- rendezés és környezetvédelem, település tisztaság
            - államigazgatási, szakigazgatási és egyéb közösségi szolgáltatások 

- nemzeti és etnikai kisebbségi jogok biztosítása

Társadalmi szolgáltatások igazgatása: 
- helyiség-, ingatlan- és lakásgazdálkodás,
- csapadékvíz elvezetés, vízrendezés
- ivóvízellátás
- közutak, közterületek építése, fenntartása
- helyi tömegközlekedés biztosításában való részvétel
- köztemető fenntartásának biztosítása
- köztisztaság és településtisztaság biztosítása
- közbiztonság, tűzvédelem helyi feladataiban való részvétel
- polgári védelmi tevékenység

-  közművelődési  tevékenység  és  szolgáltatások  közösségi  színterét 
szolgáló helyiség biztosítása
- állategészségügyi tevékenység
- Háziorvosi, házi gyermekorvosi szolgáltatás
- Ügyeleti szolgálat
- Fogászati szolgálat
- Védőnői szolgálat
- Idősek napközbeni ellátása
- rendszeres pénzbeni ellátások
- Nem rendszeres pénzbeni és szociális ellátások
- Közétkeztetés
- tudományos, művészeti tevékenység és sport támogatása
- közhasznú munkások alkalmazása, közcélú foglalkoztatás
- energiaszolgáltatás biztosításában való részvétel, közvilágítás
- egészséges életmód közösségi feltételeinek elősegítése
- egyéb, jogszabályban megállapított tevékenység



18

Alapfokú oktatás, nevelés
- Móra Ferenc Általános Iskola
- Szent István Általános Iskola
- Móra Ferenc Általános Iskola Napközi ellátás
- Szent István Általános Iskola Napközi ellátás
- Óvoda

 
 Kiegészítő tevékenység

- önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV törvényben foglaltak, és önkormányzati 
rendelet alapján történő vagyonhasznosítás

- szabad kapacitások értékesítése

4.  Az intézmény gazdálkodási jogköre: A szerv gazdálkodása megszervezésének módjára 
tekintettel  önállóan gazdálkodó költségvetési szerv,  s ebből következően az előirányzatai 
feletti jogosultság szempontjából teljes jogkörű.

5. Az intézmény felügyeleti szerve: Sülysáp Önkormányzatának  Képviselő-testülete

6. Az intézmény alapító szerve:          Sülysáp Önkormányzatának Képviselő-testülete
             (1990. évi LXV. tv. 38. §.)

                           
7.  Az intézmény  vezetőjének  kinevezési  rendje: A Képviselő-testület  nyivános  pályázat 

alapján,  a  jogszabályban  megállapított  képesítési  követelményeknek 
megfelelő  jegyzőt  nevez  ki.  A  jegyző  a  hivatal  közigazgatási-szakmai 
vezetője.  A  jegyző  kinevezés  útján  nyeri  el  munkakörét,  a  kinevezés 
határozatlan időre szól.

(1990. évi LXV. tv. 36. §)

8. Az intézmény vállalkozási tevékenységet nem végez.

9.  Az  intézmény  működését a  megalakulását  követően  a  hatályban  lévő,  Sülysáp 
Nagyközség  Önkormányzata  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló 
18/2006.  (X.13.)  számú  rendelet  7.  sz.  mellékletében  jóváhagyott 
ügyrendnek megfelelően végezte.

10.  A  költségvetési  szerv  megszüntetése:  Az  intézményt  a  jogszabály  által  nevesített 
esetekben  a  6.  pontban  megjelölt  alapító  jogosult  megszüntetni.  A 
megszüntetéséről az alapító határozattal dönt.

11. A polgármesteri hivatalhoz kapcsolódó intézmények: 

NEVE                                                                    Székhelye, címe:  

Móra Ferenc Általános Iskola 2241 Sülysáp, Malom út 14-18.



19

Szent István Általános Iskola 2241 Sülysáp, Dózsa Gy. Út 110.
Összevont Napköziotthonos Óvoda 2241 Sülysáp, Vasút út 88.

Sülysáp, 2008. január 21.

Horinka László Gulyásné dr. Gál Ilona
Polgármetser jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

9/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Konyha Alapító Okiratát az 
alábbiak szerint :

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
2241. Sülysáp , Szent István tér 1.

Szám: 3—9/2008. Tárgy: Alapító okirat

ALAPÍTÓ OKIRAT

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-Testülete az Államháztartásról szóló többször 
módosított  1992  évi  XXXVIII.  Törvényben  foglalt  előírások  alapján  a  Konyha  –  mint 
költségvetési intézmény – alapító okiratát a következők szeriont hagyja jóvá:

1. Az Intézmény neve és székhelye:  

- Községi Konyha: 2241 Sülysáp Malom út 14-18.

2. Az intézmény fenntartója: Sülysáp Nagyközség Önkormányzat  

3. Az intézmény jogállása  : 
- nem jogi személy
- részben önálló költségvetési szerv
- pénzügyi-gazdasági feladatait a Polgármesteri Hivatal látja el.

4. Szakmai vezetője  : az élelmezés vezető, akit a polgármester nevez ki.

5. Tevékenységi köre  :
- Általános iskolások, óvodások részére napi háromszori étkezést biztosít;
- Az önkormányzati  és intézményi  alkalmazottak részére igény szerint ebédet 

biztosít;
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- Szociálisan rászorultak részére ebédet biztosít, összesen 600-700 adag kapaci-
tással.

Tevékenység szakfeladata TEÁOR szám

Munkahelyi étkeztetés 552 411 562900

6. Képviseletére a jegyző jogosult.

Sülysáp, 2008. január 21.

Gulyásné dr. Gál Ilona
jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

10/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Gondozási Központ Alapító 
Okiratát az alábbiak szerint :

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
2241. Sülysáp , Szent István tér 1.

Szám: 3—10/2008. Tárgy: Alapító okirat

A GONDOZÁSI KÖZPONT ALAPÍTÓ OKIRATA

Az intézmény megnevezése : Gondozási Központ
Az intézmény székhelye , címe: 2241. Sülysáp, Vasút  út 24. 

Az intézmény alaptevékenysége:
Idősek Napközbeni ellátása
Házi segítségnyújtás
Szociális étkeztetés
Idősek klubja

Az intézménybe felvehető maximális létszám: idősek napközbeni ellátása 25 fő
Házi segítségnyújtás 20 fő
Szociális étkeztetés 20 fő

Az intézmény működési területe: Sülysáp Nagyközség 
Az intézmény alapító szerve : Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
Az intézmény felügyeleti szerve : Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzat  Polgármesteri 
Hivatala
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Az intézmény jogállása: Önálló jogi személy 
.

Az intézmény szervezeti rendszere: Az intézmény felelős vezetője az intézmény vezető, aki 
dolgozói felett munkáltatói jogot gyakorol.

Az intézmény gazdálkodási formája: 
Nem önálló gazdálkodó, a bérgazdálkodói jogkörét önállóan gyakorolja, egyéb gazdálkodási 
jogkört a felügyeleti szerve gyakorolja. Vezetője, képviselője az alapító szerv által kinevezett 
vezető.
Az  intézmény  vállalkozási  tevékenységet  nem  végezhet,  vagyona  az  Önkormányzat 
korlátozottan képes törzsvagyonát képezi.

Sülysáp, 2008. január 21.

Gulyásné dr. Gál Ilona
jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

11/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri az Oktatási, Művelődési és Sport 
Bizottságot, hogy az intézmények alapító okiratát tovább finomítsa, tegye jobbá elképzelésük szerint.

Felkérik az OMSB Elnökét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. március 15.
Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

Horinka László polgármester: A szavazást a három oktatási-nevelési intézményre értettem, a Wass 
Albert Művelődési Központ Alapító Okiratáról  még később tárgyaljuk.

6/b. NAPIRENDI PONT:
Közoktatási Esélyegyenlőségi Helyzetelemzés és Intézkedési Terv

Horinka László polgármester: Kiosztásra került a mintegy 39 oldalas anyag, amit átolvasni esélye 
nem volt  senkinek,  viszont,  hogy a héten be tudjuk nyújtani  a Sápi  Óvoda felújítására vonatkozó 
pályázatunkat, ezzel rendelkeznünk kell. 

Lukács István:  Ma délután olvastam el  az anyagot,  túlzásnak tartanám az elmélyülést.  Átnéztem, 
örömömre szolgált,  hogy nagyon tanulságos.  Egybe esik  az  intézkedési  tervünkkel.  Megerősíti  az 
általam elfoglalt nézetet. Ez az intézkedési terv vállalható, nem látok benne kiküszöbölhető gondokat, 
a  mi  intézkedési  tervünkkel  teljesen  együtt  gondolkodik.  Részletesen  végigmenve  a  tervezeten 
szeretném  néhány  dologra  felhívni  a  figyelmet.  Végezetül  azt  javaslom,  hogy  nyugodt  szívvel 
elfogadhatjuk ezt az intézkedési tervet és javaslom, hogy ezt a bizottságunk a következő ülésen 
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tárgyalja  meg  az  intézményvezetőkkel  együtt  és  kerüljön  vissza  a  testület  elé  a  megfogalmazott 
tennivalókkal.

Horinka László polgármester: Lukács képviselő úr azt mondja, hogy elfogadhatjuk az előterjesztést. 
Az ígéret szerint ezt az anyagot péntekre kellett volna elkészíteni, de szombatra készült csak el, ezért 
nem sikerült előbb eljuttatnom a képviselőkhöz. Az óvoda pályázata jövő héten hétfőn határidős, és én 
nem az utolsó pillanatban, hanem előbb szeretném benyújtani a pályázatunkat. Úgy is lehet dönteni, 
hogy  esetleg  holnap  vagy  holnapután  újra  tárgyaljuk  az  előterjesztést.  Én  azt  javasolom,  hogy 
fogadjuk el a becsatolt határozati javaslatot.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

12/2008.(I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Települési  Közoktatási 
Esélyegyenlőségi  Intézkedési  Tervet,  és  azt  a  KMOP-2007-4..1/2.  Közoktatási  intézmények 
beruházásának támogatása pályázathoz benyújtja.

Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. január 28.
Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

6/c. NAPIRENDI PONT:
OMSB előterjesztései

Lukács István, az OMSB elnöke:   A civil szervezetek támogatásáról már döntöttünk,  második a 
családi napközi,  melyet tavaly decemberben kaptunk feladatként.  A bölcsődét 2013-ra terveztük az 
intézkedései  tervünkben.  A családi  napközi  létrehozását  Törvény írja  le,  ezeket  át  tudom adni,  ha 
valakinek kell.  Van rá lehetőség,  ez a lényeg.  Egy Kormányrendelet  írja,  hogy a gyerek 20 hetes 
korától  14 éves koráig lehet.  Célszerű azonban,  ha azonos korosztállyal működik,  és olyan valaki 
működteti, aki otthon van a gyermekével. A lényeg, hogy hivatalosan minden papírt, rengeteg előírást 
teljesítő,  tanfolyamon  részt  vett,  nagyon  elszánt  ember  lehet,  aki  kiváltja  az  engedélyt  és  a 
rendeleteknek eleget  tesz.  Akkor megalapíthatja legfeljebb 5 fővel.  Az idei  állami költségvetésben 
normatívát lehet erre igényelni minden gyermek után, még a sajátja után is, plusz még a szülőktől 
térítést  kérhet,  és  ezen  felül  a  helyi  önkormányzat  is  támogathatja  ezt  a  napközit,  hiszen 
önkormányzati feladatot valósít  meg. Összegezve: aki veszi a bátorságot és az időt és végignézi a 
rendeleteket,  azt  javasoljuk,  hogy az  illetékesekkel,   a  védőnői  hálózattal,  stb.  dolgozza  ki,  hogy 
akarjuk e támogatni a családi napközit létesítőket. Magán véleményem szerint jó lenne valamennyivel 
támogatni.  Akár  olyan  segítséget  is  nyújthatnánk,  ha  több  jelentkező  van,  akkor  lehívnánk  ide 
Sülysápra  a  tanfolyamot,  esetleg  fizethetnénk  is.  Jelentős  feszültségtől  mentesíthetné  az 
önkormányzatot és hosszú távon a bölcsőde, belefér a programunkba. Javaslom, hogy gondolkozzunk 
el ezen, és ha igen, akkor mennyivel támogatjuk. Én javaslom.

Szücsi Csaba: Néhány dolog azért az interneten is látszik, különösen az, hogy nem olyan napközik 
működnek,  ahol  háttérben  a  család  szerepel,  hanem inkább  egyesületek.  A finanszírozása  is  elég 
veszedelmes. Nemrég hallottam egy műsort a rádióban, hogy milyen nehézségek vannak a normatíva 
megszerzésében. Biztos, hogy megoldást jelentene például a bölcsőde kérdése is. 
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Dr Kardon László ügyvéd: Alkalmas lenne a kiemelten közhasznú testület megalapítása. Általában 
nem magánszemélyek alapítják ezt, hanem valamely vállalkozások. 

Kecser István: Ismerek olyan személyt, aki ezzel a gondolattal foglalkozik. Van erre fogadókészség 
már most is. 

Horinka László polgármester :   Én is  tudok olyan személyről,  aki  fontolgatja  a családi  napközi 
létrehozását  nem  tudom,  hogy  rászánja  e  magát.  Lehet,  hogy  nekünk  abban  kell  segítenünk 
minimálisan, hogy az útvesztőben eligazodjanak.

Szücsi  Csaba: Az  interneten  Isaszeg  település  portálját  nézem, ahol  felhívják  a  lakosságot,  hogy 
családi  napközit  hirdetnek  részükre.  Azt  gondolom,  hogy  ezzel  ilyen  formában  is  kell  és  lehet 
foglalkozni.

Horinka László polgármester: Ha nincs más, akkor az a javaslat,  hogy a bizottságok dolgozzanak ki 
egy olyan rendszert, amiből kifejlődhetnek a kis családi napközik. Ha hozunk egy ilyen határozatot, 
nem tudom, hogy hogyan tud teljesülni. Ez minimálisan 15 ember, akiknek erről dönteni kellene.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Én azt javasolom, mindegyik bizottság a saját részét dolgozza ki. Az 
Egészségügyi  és  Szociális  Bizottságban  biztos  részt  fog  venni  a  másik  két  védőnő  is,  akik  nem 
bizottsági  tagok.  A Pénzügyi  Bizottság  fel  tudja  térképezni,  hogy mennyibe  kerülnek.  Van  olyan 
szervezet  a  településünkön,  aki  szervez  ilyen  tanfolyamot.  20 és  30 eFt/fő  a  tanfolyamok díja.  A 
Pénzügyi  Bizottság  ebben  lehet  érintett.  Az,  hogy egy ingatlan  mennyire  alakítható  át  azokkal  a 
feltételekkel, melyek egy családi napközinek  alapfeltétele kell, hogy legyen, talán az építéshatóság 
tud ebben segíteni, de nem vagyok ebben biztos. Minden egyes családi ház egyedi, legfeljebb azokat a 
paramétereket lehet megadni a jelentkezők számára, hogy mi szükséges ahhoz,  családi napközit létre 
lehessen hozni. Úgy gondolom, hogy mindenki végezze a saját feladatát.

Horinka László polgármester: Az isaszegi példát kiegészítve ott  a bölcsődén túl jelent  meg ez a 
lehetőség.  A hivatásos  nevelőszülők vajon lehetnek-e  potenciális  jelöltjei  a  szolgáltatásnak,  hiszen 
hasonló dologgal foglalkoznak? 
A javaslat szerint az Egészségügyi és Szociális Bizottságot és a Pénzügyi Bizottságot megbízzuk, hogy 
megfelelő szakemberek bevonásával megoldják a lehetőségek kidolgozását. Határidő: március vége. 

A Képviselő testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 

13/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza az Egészségügyi és Szociális 
Bizottságot,  valamint a  Pénzügyi  Bizottságot,  hogy megfelelő  szakemberek  bevonásával  a  családi 
napközi lehetőségét dolgozzák ki.

Felkérik az Egészségügyi és Szociális Bizottság Elnökét és a Pénzügyi Bizottság Elnökét a szükséges 
intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. március 30.
Felelős: Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke

Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke
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Lukács István, az OMSB elnöke  : A következő előterjesztésünk  a szerkesztő bizottság tagjainak 
tiszteletdíja.  Ezt  még  a  Bizottság  beszámolójakor  jóváhagytuk,  de  a  jövő  évi  visszatéréssel. 
Bizottságunk elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

A Képviselő-testület tagjai  12 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

14/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  2008.  január  1. 
napjától kezdődően a Sülysápi Hírforrás Szerkesztőbizottság tagjait az alábbi díjazásban részesíti:

Rovatszerkesztő 7.500.- Ft/hó
Oldalszerkesztő 5.000.- Ft/hó

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: folyamatos, illetve 2008. december 31.
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője

Lukács István, az OMSB elnöke: A WAMK helyzete a következő témakör.  A Művelődési Házat és a 
Községi  Könyvtárat  2004-ben  összevontuk,  ebben  a  hitben  voltunk  tavaly  decemberig,  és  akkor 
kiderült,  hogy valaki valamit  nem jelentett  le,  mert  papírforma szerint  nincs összevonva, itt  nagy 
káosz  van.  Nem tudtunk  javasolni  semmit  jó  szívvel,  azt  meg  kellene  tenni,  hogy az  akkori  két 
határozatot vonjuk vissza, mert visszamenőleg nem lehet intézményeket összevonni..
Ahogy már az alapító okiratban is jelezve lett,  vagy február 1., vagy június 1. hatállyal újra össze 
kellene vonni ezt a hármat.  És akkor meghirdetni július. 1-vel az összevont intézményvezetői állást. 
Az intézmény már tavaly ősszel igényelt egy állást, amit akkor elutasítottunk.
Nem látom tisztán  a  helyzetet,  ezért  kérjük  a  képviselő  testületet,  hogy ezt  vitassuk  meg,  mert 
hihetetlen káosz van egy rosszul teljesített határozattal. Ez azért került elő, mert az új TEÁOR számok 
miatt fény derült erre. Nem tudok mit mondani, döntsön a képviselő-testület.

Farkas  Gáborné:  Szeretném  megkérdezni,  hogy  van  valaki,  aki  ennek  minden  munkajogi 
következményeit átlátja?

Kiss  Tamás: Most  a  múltat  kell  lerendezni,  amit  most  fogunk  meglépni,  annak  lesz  majd 
következménye. Most a múltnak van jelentősége. 

Gulyásné  dr.  Gál  Ilona  jegyző: Arra  szeretném  felhívni  a  figyelmet,  hogy  ami  az  anyag 
mellékletében szerepel, ellentétben van időpontjait tekintve az OMSB javaslatával.

Lukács István, az OMSB elnöke : A pályázatról nem beszéltünk a bizottsági ülésen.

Katus  Norbert:  2004-ben  nem lett  hozzávonva  a  helytörténeti  gyűjtemény,  lehet,  hogy ez   egy 
további összevonás, ebben én nem tudok dönteni, hogy vissza kell-e vonni a határozatot. 

Dr. Kardon László ügyvéd: Véleményem szerint vissza kellene vonni az egészet, mert csak akkor 
lesz tiszta út, és a gyökerénél kezdeni. Most vissza kellene állítani a 2004-es állapotot.
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző:  Ez az összevonás az én olvasatomban megvalósult, az egy dolog, 
hogy nem lett  átvezetve.  Egyébként  egyetértek  atekintetben  Katus  Norberttel,  hogy 2004.  évben 
amennyiben  a  képviselő-testület  kimondta  az  összevonást,  azt  egy  új  alapító  okiratban  bővíti  a 
helytörténeti gyűjtemény bevonásával.

Dr. Kardon László: A legtisztább az lenne, hogy a 2004-es állapotot visszaállítani, és megalapítani ezt 
az intézményt.

Kiss Tamás:  A logika abban van, hogy nem kell visszavonni, hiszen ezt a bíróság is elfogadta, itt csak 
egy adminisztratív hiba van, hogy valaki ezt nem jelentette le. Akkor két intézményt vontunk volna 
össze, most viszont hármat.

Dr Kardon László: Akkor viszont az akkori határozatnak a kiegészítése is elég. 

Cseri Péter alpolgármester: Én is azt mondom, hogy ne vonjuk vissza a határozatot.

Horinka László polgármester: Az alapító okirattal vannak-e problémák?
Ebben benne van már a helytörténeti gyűjtemény is, ha ezt elfogadjuk, akkor döntsünk.

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

15/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Wass  Albert  Művelődési 
Központ és Könyvtár  Alapító Okiratát az alábbiak szerint :

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
 2241. Sülysáp,. Szent István tér 1.sz.

Szám:     3-15/2008.  Tárgy: Wass Albert Művelődési Központ alapító 
okirata

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-Testülete  a  Művelődési  Ház  vezetése  alá 
rendeli a Könyvtár intézményét valamint a helytörténeti gyűjteményt és megalapítja a Wass 
Albert Művelődési Központot.. 

Wass Albert Művelődési Központ Alapító Okirata

1. Intézmény neve:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Wass Albert Művelődési Központ.

2. Az intézmény székhelye, címe: 2241. Sülysáp, Szent István tér 7.sz.

3. Az intézmény működési és ellátási területe:

Sülysáp Nagyközség területe

4. Az intézmény alapító szerve: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata
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5. Az intézmény alapításának éve: 2008. január  21.

6. Az intézmény fenntartója: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata

2241 Sülysáp Szent István tér 1.sz.

7. Az intézmény felügyelete:

Szakmai  felügyelet:  Nemzeti  Örökség  Minisztériuma  valamint  az  Országos  Széchenyi 

Könyvtár

Törvényességi felügyelet: Jegyző

8. Az intézmény állami feladatként ellátandó alaptevékenysége:

- a nyilvános könyvtári ellátás

- a közművelődés feltételeinek biztosítása

- múzeumi tevékenység

Az intézmény tevékenységét meghatározó alapvető jogszabályok:

- Az 1997. évi CXL. Törvény a kulturális javak védelméről és a muzeális intézmények-

ről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről.

- Az 1992. évi XXXIII.  Törvény a közalkalmazottak jogállásáról, valamint az ehhez 

kapcsolódó 150/1992. /XI.20./ Kormányrendelet a végrehajtási utasításokkal.

9. Az intézmény tevékenységi köre:

  művelődési házak tevékenysége  

könyvtári tevékenység

közművelődési könyvtári tevékenység

máshova nem sorolható szabadidős tevékenység

múzeumi tevékenység

SZJ. 70.40.13        egyéb adatbázis szolgáltatás

                                        - internet hozzáférés biztosítása

SZJ 80.42 Felnőtt és egyéb oktatás

SZJ 80.42.209 Máshová nem sorolt egyéb oktatás (művészeti oktatás)

SZJ 80.22 Szakmai oktatás

SZJ 92.31 Alkotó és előadó művészet

SZJ 92.32 Művészeti kiegészítő tevékenység

SZJ. 91.33.1          máshova nem sorolt egyéb közösségi, társadalmi tevékenység

-  amatőr  alkotó,  művelődő  közösségek  (klubok)  tevékenységének 

támogatása  
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SZJ 92.33 Máshová nem sorolt egyéb közösségi, társadalmi tevékenység

SZJ 92.34 Máshová nem sorolható egyéb szórakoztatás

                                         - táncrendezvény

                                         - ismeretterjesztő előadássorozatok

                                         - vegyes szórakoztató műsorok

SZJ. 92.52.11.2.    képző-, ipar,- fotó-, egyéb művészeti kiállítás szervezése

SZJ 92.51 Könyvtári, levéltári szolgáltatás

SZJ. 92.72.1          máshova nem sorolható egyéb szabadidős szolgáltatás

SZJ 72.40 Adatbázis szolgáltatás

SZJ 22.13 Hetente négynél kevesebbszer megjelenő újság, lap, folyóirat, időszaki 

kiadvány kiadása, elektronikusan.

     Az intézmény kiegészítő tevékenysége: (SZJ. alapján)

    SZJ.  70.20.12.4    művelődési építmény (épületrész) bérbeadása

    SZJ.  74.83. 12      másolás

Az intézmény vállalkozási tevékenységet nem folytat.

10. Az intézmény jogállása:

Önálló jogi személyiségű költségvetési szerv, élén a képviselő-testület által megbízott vezető 

áll.  Felmentésével,  fegyelmi  -  és  anyagi  felelősségrevonásával  kapcsolatos  ügyekben  a 

képviselő-testület jár el, egyéb munkáltatói jogokat a polgármester gyakorolja felette.

11. Az intézmény gazdálkodási formája:

Részben önállóan gazdálkodó költségvetési szerv

a./  Az  intézmény  az  előirányzatok  feletti  rendelkezési  jogosultság  szempontjából  teljes 

jogkörrel rendelkező költségvetési szerv.

12. Az intézmény feladatának ellátását szolgáló vagyona:

2241. Sülysáp, Szent István tér 7. sz. alatti valamint a 2241 Sülysáp, Dózsa Gy. Út 105.sz. 

alatti épület.

Az  intézmény  vagyonleltárában  szereplő  gépek,  berendezések  és  felszerelések,  továbbá 

immateriális javak.

A vagyon feletti rendelkezési jog Sülysáp Nagyközség Önkormányzatát illeti meg.
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13. Az intézmény vezetője: Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzat  Képviselő-testülete  által 

kinevezett  Intézményvezető.

Az intézményvezetőt nyilvános pályázat útján a képviselőtestülete határozott időre, 5 évre 

bízza  meg  a  vezetői  feladatok  ellátásával,  a  150/1992.(XI.20)  Kormány  rendelet  7.§  (4) 

bekezdése  szerint.  Az  intézményvezető  az  intézmény  összes  dolgozójára  vonatkozó 

munkáltatói jogokat gyakorolja.

Záradék:

Ezen  Alapító  Okiratot  Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzata  13/2008.(I.21.)  számú 

határozatával elfogadta.

Sülysáp, 2008. január 21.

Gulyásné dr. Gál Ilona

jegyző

Jandó István: Jövő hónapra terveztem az elköszönésem és a búcsúbeszédet, de inkább most teszem 
meg. Arra kérem Önt, Polgármester Úr  és a Képviselő-testületet, hogy hadd kapjak most szót. Ide 
többet soha nem jövök. Az én összegző gondolataim, hogy évtizedeket töltöttem itt. Közéleti ember 
vagyok, újságunk megszűnt. 
Ez már így tovább nem mehet.  Ne beszéljünk a múltról,  az túl hosszú lenne. Lukács a szemembe 
mondta, hogy velem soha többet nem fog dolgozni,  a szemembe röhögtek. Nem fogok hiányozni. 
Hagyjuk a múltat. Megkövetek mindenkit, akit megbántottam, nézzünk előre. Egy kitűnő jó újságot 
csináljunk.  Nekem életem az újságírás,  és belémrúgtak, mindenki belémrúgott. Lett  volna értelme, 
mert  tőlem senki jobban nem szereti a települést,  meghalok érte,  kihagytak. Törvénysértő halmaza 
amit Önök csinálnak, művelnek. Könyörgöm, egyetlen egy emberke nem ült még itt sohasem, hát ők 
fognak itt ülni, nem bántok senkit, mert jót akarnak, de igenis alkalmatlanok az újság készítésére, ez 
nem újság. Azért jöttem ide, mert ócska reklámújság, még az sem, ide több kell, más kell, a jószándék 
kell. Ócska iskolai úttörő harsona újsággá fajult. Én mindenhol ott lennék, hadd dícsérjem már magam 
egyszer,  más  hang  lenne,  nem  kaptam  rá  lehetőséget.  A legcinikusabb  a  Katus  Norbert.  Azt  is 
szégyellem, hogy kinevezték őt sajtócézárrá. Semmi gyakorlata nincs. Tömegét adtam az anyagoknak. 
Ennyi  témában leírtam, hogy miről szeretnék írni,  miért  csak önkormányzati  anyag lenne, közélet, 
község, nem kellettem. Végképp betetézte, hogy már Jandóra nem lesz szükség. Így nem működik. Én 
megszégyenülve ülök itt, rám végképp nincs szükség. Katusnál van egy csomó cikk, semmi nem kell. 
Én többre vagyok képes, és a községért tettem. Mi folyik itt ? Próbáltunk egyezkedni, nem sikerült. 
Ott lennék, mindenütt ott lennék, nyugdíjas vagyok, higgyék el, nem jövök többet, sehol nem leszek 
ott, bele fogok dögleni, hogy nem írhatok. Ami itt elhangzik, hát egy ócska semmitmondó újság, és 
egyre silányabb és hitványabb, és Önök most ezt megerősítették. A múltkor dicséretben részesítették a 
Katus  Norbertet.  Belémrúgnak.  Tegyék,  nem lesz  kontroll.  Uraim,  Hölgyeim,  nem kérek  választ, 
semmit  nem kérek.  Ennek  be  kellett  következnie.  Nem ezt  vártam Önöktől.  Sajnálom,  tegyék  a 
dolgukat, ha akarják írják le, nem tartok igény a válaszra. 
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Horinka László polgármester : Nem tudom, hogy hogy jutottunk el idáig. Azt beszéltük meg, hogy 
igenis írhat,  legalább 5 cikke meg is fog jelenni   februárban és majd minden hónapban. Ugyanez 
megtörtént már 2002-ben is. Legutóbb is két órát beszélgettünk.

Szücsi  Csaba:  Azt  a  rovatot  vihette  volna,  ahol  lapszámról  lapszámra megismerhetünk  valakit  a 
településről.

Horinka László  polgármester:  Lehetett  volna  rovatszerkesztő,  de  téves  következtetéseket  von  le 
bizonyos dolgokról és nem lehet meggyőzni. 

Cseri Péter alpolgármester: Én a Polgármester Úr és a Katus Norbert  hozzáállásával nem értettem 
egyet,  mert  a  Jandó Pista  többször  kapott  már  lehetőséget.  Ha ezt  csináljuk,  sosem lesz  köztünk 
normális viszony, szerintem nem szabad neki több esélyt adni. Zárjuk már le ilyen formán. Most is 
kirúgta saját magát. 

Farkas Gáborné:  Nem a pártját  akarom fogni,  de  bárkinek,  aki  ír  cikket,  joga van leadni,  hogy 
jelentessétek meg az újságban. Én azt mondom, hogy a jövőben is írhat, de ne vegye zokon, ha nem 
minden cikke fog megjelenni. 

Horinka László polgármester : Bárki írhat az újságba. Én is azt mondom, hogy írjon. Még lehet, 
hogy fordul a dolog. Ezzel ezt az ügyet zárjuk le.

Visszatérve az OMSB előterjesztéseihez kérdezem, hogy a Művelődési Központ vezetői státuszát meg 
kell hirdetni ?

Lukács István, az OMSB elnöke: Katus Norbertnek június 30-ával lejár a megbízatása. Véleményem 
szerint ki kell írni a pályázatot.

Kiss Tamás:  Azt kérem, hogy ha jelentkezik valaki, fogadjuk már el. Eddig is volt olyan jelentkező, 
aki alkalmas lett volna.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

16/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Wass  Albert 
Művelődési Központ vezetői állására vonatkozó pályázatot ki kell írni.

Felkérik az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottságot a pályázati kiírás előkészítésére.

Határidő: 2008. február 12.
Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

17/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 1 fő közszolgálati és 
médiaszerkesztői státuszt biztosít a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár részére  2008. július 
1. napjától kezdődően.
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Felkérik az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottságot a pályázati kiírás elkészítésére.

Határidő: 2008. február 12.
Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

Kiss  Tamás:  Szerintem  gondoljuk  át,  hogy mit  csinálunk  a  Művelődési  Házban,  mert.  van  egy 
könyvtárvezető, akivel viaskodunk, lesz egy új vezető és hoz-e nekünk ennyit ez Művelődési Ház, 
hogy megérjen még egy státuszt ?

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Majd a költségvetésnél tárgyaljuk, egyenlőre 4 főről szól az általunk 
összerakott létszám.

Lukács  István,  az  OMSB elnöke:  Véleményem szerint  a  helytörténeti  gyűjtemény kezelésére  is 
előbb-utóbb fog kellene egy ember, legalább fél állásban. Azt már 10 évvel ezelőtt is tudtuk, hogy oda 
kell ember és pénz is.  

Gulyásné  dr.  Gál  Ilona  jegyző :  Annyit  szeretnék  mondani,  hogy  a  régebbi  testületi  tagok 
emlékeznek, hogy 4-5 évvel ezelőtt volt olyan határozat, hogy a gyűjtemény magunkhoz vonásával 
adtak egy fél státuszt. Miután éveken át betöltetlen volt, így nem is jelenik meg a költségvetésben. így 
pénzt nem terveztünk rá. De e hely létezik. Ez ténylegesen nem betöltött álláshely. 

Kecser István:  Véleményem szerint  most  azt  kellene  csinálni,  hogy munkaköri  leírások  szintjéig 
lemenve meg kellene nézni, hogy mit kell ott tenni. Meg lehet nézni, hogy kapcsolt munkakörben 
valaki el tudná e látni a feladatokat.  

Lukács István, az OMSB elnöke: Egy ilyen gyűjteménynek igen sok ellátandó feladata van.

Katus Norbert:  Amikor én ezt leírtam, nem arról szólt, hogy a múzeumba egy főállású valaki kell, 
hanem, hogy a Művelődési  Házban 3 fő van. Ha oda csak fél  állás  van,  a másik fele  megmarad. 
Örülnék, ha megnéznék a munkaköri leírásokat.

Horinka  László  polgármester:  Azt  gondolom,  hogy  most  erről  nem  kell  szavazni,  viszont  a 
költségvetés tárgyalásánál térjünk vissza erre a témára.

6/d. NAPIRENDI PONT:
Idősek Napközi Otthona létszámigénye

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : A Vezetőnő  kérelme eléggé beszédes volt. Az azonnali megoldandó 
problémákat kezelné 1 fő, melyet az Egészségügyi és Szociális Bizottság is javasol. 
Az állás betöltésének határideje 2008. március 1. úgy, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
tárgyalja meg, hogy mi legyen a tartalma a pályázati kiírásnak. 
Határidő: március 1, a betöltésre,  úgy hogy az Egészségügyi  és Szociális  Bizottság tárgyalja  meg, 
hogy mi legyen a tartalma a pályázatnak. 

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodással, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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18/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az Idősek Napközi Otthona 
Vezetőjének  létszámkérelmét,  és  az  Egészségügyi  és  Szociális  Bizottság  javaslata  alapján  1  fő 
felvételével ért egyet.

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. február 29.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták

19/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  felkéri  az  Egészségügyi  és  Szociális 
Bizottságot,  hogy az  Idősek Napközi  Otthona  részére  1  fő  felvételéhez  szükséges  pályázati  kiírás 
tartalmára tegyen javaslatot.

Felkérik az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnökét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. január 30.
Felelős: Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke

6/e. NAPIRENDI PONT:
Sülysáp Csatornamű Kft.  ügyének megvitatása és szerződés felmondása 
(szóbeli előterjesztés)

Horinka László polgármester: A mai napon felhívtam a Kruppa Mariannt, aki feltett kérdésemre  kb. 
azt válaszolta, hogy jövő héten jön a pénz, mert sajnos a két ünnep között nem tudták behozni az 1 
millió dollárt. és most 20 %-os részletekben akarják behozni, és szerződéskötésekre is sor kerülhet. 
Mondta, hogy amikor Pestre megyek, menjek be hozzájuk egy kis beszélgetésre. Korábban márt azt is 
hallottam, hogy eltűntek az országból. Most a  budapesti irodában a vezetékes telefonon értem el. 
Azt  javaslom, hogy miután volt  egy megállapodásunk,  amely 2007.  december 31-ig szólt,  és  már 
lejárt,  ezért  vissza  kellene  kérnünk  a  pénzünket,  és  itt  szeretném,  ha  az  ügyvéd  urak  ebben  a 
segítségünkre lennének.

Dr. Kardon László ügyvéd:  Szükségünk lesz egy megbízási szerződésre. A megbízásnak van tárgya 
meg ára. El kell dönteni, hogy kamatos vagy kamatmentes. 

Horinka László polgármester: Úgy emlékszem, hogy volt olyan önkormányzat is, akik kamatostól 
követelték vissza a pénzüket. 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Véleményem szerint először kapjuk vissza a 16 mFt-ot. 

Dr.  Kardon  László  ügyvéd:   Azt  szeretném,  hogy  legyen  egy  munkadíj,  +  sikerdíj.  Legyen  a 
munkadíj 300 eFt + ÁFA és a többi sikerdíj. 10 %. , ÁFA-mentesen esetleg 8 %.

32



Horinka László polgármester: Javasolom, hogy a két ügyvéd úr részére legyen a sikerdíj 3-3 %. 

Dr. Kardon László ügyvéd: Az én százalékom ÁFA-mentes, az ügyvéd társamé ÁFA-s Legyen a 
behajtott összeg 6 %-a és 300 eFt a munkadíj .

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : Azt szeretném kérni, hogy ebben az összegben legyen benne, hogy  a 
Csatornamű kft-vel szemben is járjanak el, mert azt meg kell szüntetni.

Dr. Kardon László: Kérek egy megbízási szerződést, melybe belefér a Csatornamű Kft. felmondása 
is.

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodási, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

20/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy megbízza a Pérchy és 
Rehák Ügyvédi Irodát azzal, hogy a RoBa Millenium Kft-vel kötött  megállapodást felmondják, az 
Önkormányzat részéről befizetett összeg visszajáró 80 %-át követeljék és a Sülysápi Csatornamű Kft-t 
az Önkormányzat részéről felmondják. 
A megbízási szerződésben munkadíjként 300 eFt TAM, és sikerdíjként 3 % TAM + 3 %+ÁFA összeg 
kerül elszámolásra.

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. március 30.
Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

6/f. NAPIRENDI PONT:
KMOP-2007-2.3.1/C parkolók és csomópontok fejlesztése

Horinka László polgármester: Önállóan is lett volna elképzelésünk,  éppen ezért a vasútállomás és 
környékére készült  rendezési  terv.  A BKSZ viszont  megkeresett  egy konzorciumi megállapodással 
kapcsolatban, hogy egy nagy pályázatot nyújtanak be, és vélhetően az esélyek  sokkal nagyobbak, ha 
több  önkormányzat  közösen  nyújt  be  pályázatot.  A  MÁV-ot  is  bevonják  a  konzorciumba.  Az 
együttműködési  hajlandóság  megvan  a  MÁV részéről  is.  12 önkormányzat  van eddig  benne,  ami 
várhatóan nem is lesz magasabb. Így kötnénk meg a megállapodást, és közös pályázat  születne. A 
tervezés  költsége  mindenhol  a  saját  önkormányzatot  terheli,  a  megvalósíthatósági  tanulmány 
elkészítését vállalja a BKSZ, amennyiben 10 % feletti önrészt kell vállalni, szó van arról, hogy esetleg 
a MÁV finanszírozná meg, hiszen ő is érdekelt ebben. Még bólintást nem kaptunk erre, viszont a 
területet mindenhol biztosítani fogják. 5 évig kell a parkolót fenntartani. A jó hír, hogy nekünk erre 
kész terveink vannak, ami hátravan még, hogy abban az időben még nem jelent meg olyan igény, hogy 
térfigyelő kamera legyen, ezt még meg kellene terveztetni, illetve a térvilágítást és a költségvetést. 
Általában 2-3 mFt-os ajánlatokat kaptam. Egy gond van, hogy részekre kellene bontani, mert a Szent 
Imre  utca  torkolatától  a  Losonczi  utcáig  van  megtervezve  a  szakasz.  A  Pünkösdi  Imaházig 
beleférnének a parkolók.. Lesz egy konzorciumi megállapodás, amit ha a Képviselő-testület támogat, 
aláírnánk, illetve van egy határozati javaslat, hogy a pályázatban részt veszünk, és ami szükséges még, 
önerőként vállaljuk. A 10 % kb. 5,5-6 mFt-ot jelent számunkra önerőként. 
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Farkas Gáborné: A Szőlősi állomás nem vonható be?

Horinka  László  polgármester :  Arra  a  területre  nem készültek  tervek,  és  összesen  kapunk  100 
parkolóhelyet. Ha ez nem tetszik, lehet önállóan is pályázni, de akkor az esélyeink kisebbek. Én is 
szeretném, de most ebben a pályázatban a Sülyi állomás környékét kellene rendezni.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

21/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakosság jobb kiszolgálása, a közösségi 
közlekedés előnyben részesítése és környezetvédelmi szempontok érvényesítése érdekében úgy dönt, 
hogy részt vesz a KMOP-2007-2.3.1/C „Parkolók és csomópontok fejlesztése” című pályázatán.

1 Az önkormányzat a társönkormányzatokkal, a Budapesti Közlekedés-szervező Kht-val és a MÁV 
Zrt-vel a fenti pályázat benyújtására és annak megvalósítására konzorciumot hoz létre. Felhatal-
mazza a polgármestert a mellékelt konzorciumi együttműködési megállapodás mintája alapján ké-
szülő megállapodás aláírására. (A pályázat benyújtásának határideje 2008. március 10.)

2 Az önkormányzat megbízza a jegyzőt, hogy a P+R parkoló tervezésére legalább három árajánlatot 
kérjen be. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a legkedvezőbb ajánlatot adó tervezővel szerző-
dést kössön. A tervezési díj (az előkészítés költségei között) a pályázat elszámolható költségei kö-
rébe tartozik.

3 Az önkormányzat vállalja, hogy nyertes pályázat esetén a P+R parkoló kivitelezésével kapcsolatos 
összes elszámolható költségének min. 10%-át, mint önerőt biztosítja és azt a költségvetésbe beter-
vezi. 

4 Az önkormányzat vállalja, hogy – a megvalósult állapotában – a létesítményt legalább öt éven ke-
resztül fenntartja és üzemelteti. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Horinka László polgármester

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

6/h. NAPIRENDI PONT:
Pest  Megyei  Főügyészség  Magánjogi  és  Közigazgatási  Jogi  Osztály 
felszólalása.

Gulyásné dr.  Gál Ilona jegyző:  Az Ügyészség a múlt év végén tartott  olyan ellenőrzést, 
melynek kapcsán egy leiratban bekért néhány átmeneti segély kérelmet, és temetési segély 
kérelmet is. Megállapításaik között azt észrevételezte, amelyet olvashattok, felszólalással élt, 
és indítványozza, hogy a jövőben az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozatait minél 
részletesebben  indokolja  meg,  illetve  minden  ügyhöz  kérjen  be  az  ügyintéző  a  jövőben 
minden iratot,  ami az elbíráláshoz szükséges,  ez többek között  a  jövedelemnyilatkozat.  A 
felszólalással  egyet  kell  érteni.  Elképzelhetőnek  tartom,  hogy  azért  nem  volt  csatolva 
jövedelemigazolás, mert nem volt jövedelem. Ezt a jövőben be kell tartani, a jelzés pedig azt 
tartalmazza, hogy részletes indokolást kell kifejteni minden egyes határozatban. A Képviselő-
testület értsen egyet azzal, hogy a jövőben a Bizottság  fokozottan fog odafigyelni.

34



Horinka  László  polgármester:  A  temetési  segélyekkel  kapcsolatban  is  volt  hasonló 
észrevétel.  Ott  annyi  volt,  hogy ha egyetértek  én,  mint  a  határozathozó azt  küldjem meg 
nyilatkozat  formájában  és  a  jövőben  ne  így történjen.  Az ő  általuk  ismert  helyi  temetési 
költség 100 eFt volt még, és mi már régóta 15 eFt segélyt  adunk, és ezzel a hatáskörömet 
túlléptem. Pld. a szociális  rendeletünkben ez most sincs benne. Még egyszer át kell nézni a 
szociális.rendeletet, mert máris kijönnek a „gyermekbetegségek”.
Javaslom, hogy fogadjuk el a felszólalást, és a szükséges intézkedéseket a Hivatal tegye meg. 
Ha nem lehet egyszerűsített határozatot hozni, akkor indokolással és a szükséges mellékletek 
kerüljenek mellé.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

22/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Pest  Megyei 
Főügyészség Magánjogi és Közigazgatási Jogi Osztály felszólalását, melyet elfogad.

Felhívja a Egészségügyi és Szociális Bizottság elnökének figyelmét arra,  hogy a jövőben az 
átmeneti  segély  nyújtására  irányuló  eljárásokra,   az  ellátások  megállapítására   fokozott 
figyelmet fordítson.

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: folyamatos
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke

Egyéb bejelentések  :  

Horinka László polgármester::  A hulladékkezeléssel  kapcsolatban hoztunk döntést  decemberben, 
hogy januártól  az  ÖKOVÍZ  végzi  a  szolgáltatást.  Megérkezett  a  szeméttelep  működési  engedély 
megtagadásáról szóló levél, mivel Ceglédi gesztor minden telepre megkérte a meghosszabbítást, de 
Sülysápra nem adták meg.  Viszonylag zökkenőmentesen elindult  a szolgáltatás.  Voltak problémák, 
mert első alkalommal nem mentek ki a zártkertbe, és a lakóparkba, de azóta a problémák áthidalásra 
kerültek. A szelektív gyűjtőszigeteket is kihelyeztük,  jelenleg 3x5 konténer van kihelyezve. Nagyon 
sokan használják. Ennek a heti egyszeri üritése a normális, de ez kevés. Most azért is mert nagyon 
távol  vannak  egymástól.  Javaslom,  hogy  további  négy  gyűjtőszigetnek  megfelelő  konténert 
vásároljunk, melynek a költsége 55 eFt + áfa.  5 db konténer  van egy  helyen, egy sziget 330 eFt 
(ÁFÁ-val)  x  4.  Az elszállításért  nem kell  fizetni,  mert  tulajdonképpen  benne  van  az  árban,  amit 
felszámolnak . Ez valahol önfenntartó tud lenni a szolgáltatók szerint. 
Az állomáshoz kellene, de a Piactértől el kellene vinni, mert itt inkább átmenő forgalom van. 
Vasútállomáshoz  kellene,  az  óvoda,   iskola  közelében  is  el  tudok  képzelni  egyet,  gondolok  itt  a 
Vörösmarty úti iskolára, Balassi B. utcai óvodára, a bakterház mögötti üres telek sarkára. A Sápi részre 
is kellene minimum egy még. A volt pékség környékére,  mert Sáp hosszú, és a gyakorlat hogy az 
emberek 300 m-nél többet nem hajlandók menni.  Szükséges lenne az orvosi rendelőhöz is.
Nem biztos, hogy határozatba kell foglalni, hogy hol legyenek, mert ezek időnként mozogni fognak. 
Arról döntsünk, hogy veszünk még 1.320e br. áron és a kihelyezést pedig majd én megoldom, ha van 
konkrét javaslat, azt szívesen veszem. De ha mozog, akkor ne kelljen határozatot módosítani.
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Lukács István : Én azt javasolom, hogy  vegyünk 5 szigetnek megfelelő kukát.

Lányi György : Szőlősön a Mátyás király és a Hunyadi út sarkán az Egyház területére is kerülhetne 
ilyen sziget. 

Horinka László polgármester : A szemétbányát még őrzik, de fel kellene mondani a szerződést, és 
nem kellene őriztetni. Így is beengednek szemetet. 

Kecser István: Jön a tavasz, kezdődnek az építkezések, valamit csinálni kell addigra. Meg kell oldani, 
hogy a törmelék ne kerüljön az út szélére. 

Kiss  Tamás:  Ki  tudja,  hogy  mikor  fogják  rekultiválni  a  bányát,  oda  kellene  engedni  vinni  - 
hallgatólagosan - az építési törmeléket. 

Kecser István:  Mikor, kitől kapunk szerződésajánlatot ?

Horinka László polgármester: A gyakorlat azt mutatja, hogy kénytelenek kijönni és kitelepülni pár 
napra  (iskola,  művelődési  ház)  és  megkötni  a  szerződéseket.  Ők  azt  mondják,  hogy nem szokott 
tumultus lenni, mert 4-5 fő végzi a munkát. Előzetesen kértek adatokat, illetve, hogy mekkora kukát 
igényeltek. Valamikor február elején várható a szerződéskötési időpont meghatározása. Aki nem tud 
elmenni, azt megkeresik levélben. Aki semmiképpen nem köt szerződést, az a 120 l-es kuka költségét 
kell hogy fizesse. 

Kecser István: Ki ellenőrzi, hogy akkora-e a kuka, amekkorára megkötötték a szerződést?

Horinka László polgármester: Azt mondják, hogy a szállító tudja. 

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodás, 12 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

23/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Otto Hungária Kft-
től 5 hulladékszigetet (30 db konténert) vásárol.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. február 15.
Felelős: Horinka László polgármester

Horinka László polgármester: Tájékoztatásul közlöm, hogy a vagyonnyilatkozatokat ebben az évben 
január 31. napjáig kell leadni.  

Kiss Tamás:  Még nem kaptunk nyomtatványt.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A napokban fogom kiküldeni a nyomtatványokat. 

Horinka  László  polgármester:  A  várossá  válási  pályázatot  pénteken  leadtam  a  Közigazgatási 
Hivatalnál  Ezt az anyagot el fogom küldeni mindenkinek. Egy példány van, ami bekötve megtalálható 
nálam, ha valaki igényli, szívesen kölcsönadom.
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A Sportegyesület   a tavalyi előleg után újra megkeresett,  hogy elfogyott  a pénzük. Újabb előleget 
fognak  kérni.  Közben  felmerült,  hogy  László  Ferenc  települési  képviselő  az  idén  is  lemond  a 
képviselői tiszteletdíjáról. Véleményem szerint ezt az összeget átutalhatjuk részükre. Ebben az évben 
37 eFt-tal kell számolni , SZMSZ-ben van benne. 
Most viszont  azonnal felmerül, hogy a Képviselő-testület mit kíván tenni a tiszteletdíjakkal. Ez nem 
tehető zárt ülésre.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

24/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  László  Ferenc 
települési képviselő 2008. évi tiszteletdíjáról lemond, és azt kéri a Sportegyesület részére átutalni. 

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

25/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  Farkas  Ferenc 
települési képviselő 2008. évi tiszteletdíjáról lemond, és azt kéri a Sülysápért Közalapítvány részére 
átutalni.

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője

László Ferenc települési képviselő az ülésről távozott !

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

26/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  2008.  évben  a 
települési képviselők  részére folyósítható tiszteletdíjat az alábbi képviselők kívánják igénybe venni :

- Szücsi Csaba
- Csanádi Gábor
- Lányi György
- Zemen József
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Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. december 31.
Felelős: Seprősné Cseri Ágota , a Pénzügyi Csoport vezetője

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

27/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  2008.  évben  a 
települési képviselők részére folyósítható tiszteletdíjról az alábbi képviselők az Önkormányzat részére 
lemondanak :

- Farkas Gáborné
- Kecser István
- Dr. Papp Ágostonné
- Kiss Tamás
- Cseri Péter
- Lukács István
- Katus Norbert

Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője

Gulyásné  dr.  Gál  Ilona  jegyző:   Szükséges  még  egy  rendeletmódosítás  is  a  képviselői 
tiszteletdíjakkal kapcsolatban, mert az SZMSZ 41. §. i./ pontja szerint a mindenkori polgármesteri 
illetmény 1/13-ad része,  és még itt  természetbeni  juttatás van megjelölve  – nem véletlenül  -,  amit 
annyiban lehetne módosítani,  hogy a képviselő pénzbeni vagy természetbeni juttatásra jogosult. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi rendelet-módosítást fogadták el:

Sülysáp Nagyközség ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

2/2008.(I.21.) számú rendelete
A Szervezeti és Működési Szabályzatáról.

szóló
A 18/2006.(X.13.)számú Kt.

R E N D E L E T  módosításáról

A képviselő-testület a szervezeti és működési rendjére (a továbbiakban: SZMSZ) – vonatkozó 
rendeletet az alábbiak szerint módosítja:

1.§. Az SZMSZ 41.§. i). pontja az alábbiak szerint módosul:
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(1)
„i.)  a  képviselő-testület  tagja  által  külön  rendeletben  megállapított  tiszteletdíjra  –  a 
mindenkori  polgármesteri  illetmény 1/13-nak megfelelő  havi  mértékű,  pénzbeni  vagy 
természetbeni juttatásra jogosult.”
(2) A rendelet további részei változatlanok maradnak.

2.§. (1) A rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba.
(2) Jelen rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon gondoskodik.

Sülysáp, 2008. január 21.

Horinka László s.k. Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.
    polgármester jegyző

Katus Norbert:   Szeretném arra felkérni a képviselőtársakat, hogy minden testületi ülés után valaki 
írjon az üléssel kapcsolatban egy cikket a Sülysápi Hírforrásba. 

Kiss Tamás települési képviselő az ülésről távozott !

Horinka László polgármester:   Lenne még egy dolog,  amiről beszélnünk kellene:  a Képviselő-
testület  3  mFt  összeget  szavazott  meg  arra,  hogy teherautót  vásároljunk.  Miután  utánanéztünk  a 
lehetőségeknek, kiderült, hogy ez az összeg kevés ahhoz, hogy hosszabb távon használható teherautót 
vásároljunk. Van egy jármű, a Mercedes UNIMOG, amihez mindent lehet illeszteni. Ez egy kis jármű, 
fordulékony,  viszont  kicsi  a  platója,  nem több  egy IFA platójánál,  de  lehet  hogy kisebb.  Én  azt 
gondolom,  hogy szükségünk lenne egy ilyen gépjárműre,  viszont.  ezzel  nagyobb földmunkát  nem 
lehet végezni, erre pedig  lenne egy IVECO, ami fel van szerelve tolólappal és sószóróval is, de ez 
nagyobb összeg. Kérdés, hogy ki tudjuk-e használni? Én továbbra is az UNIMOG mellett vagyok, de 
ez nem szállító, hanem kommunális jármű. Kompletten felszerelve nagyjából 13-15 ezer euró, de az 
már elég idős jármű. Találtunk egy 1995-ös évjáratút is, ami felszerelve 23 ezer euro.
Az IVECO  kb. 15 ezer euro, de 1980-as évjáratú.

Kecser István: Az a gép még most is dolgozik ennyiért. Egy 15 éves még legalább 20 évig autó. Az 
UNIMOG nagyon univerzális autó. Szépen lassan fel is lehetne szerelni.

Lukács István:  A mai ülésen nagyjából 12 mFt-ot „találtunk”, ami addig jó, amíg befektetjük, én azt 
mondom, hogy mindkettőt meg kellene venni. Lassan lejár az ideje az IFÁ-nak. Szerintem költsük el 
ezt a pénzt, és ne sajnáljuk.

Csanádi Gábor : Javasolom, hogy kb. 25 ezer euró összeget irányozzunk elő gépjármű vásárlásra, és 
ha ebből az összegből kijön a két autó, akkor  vásároljuk meg, ha egyet tudunk megvásárolni,  akkor 
pedig azt teljesen felszerelve. 

A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 10 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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28/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza Horinka László polgármestert 
és Kiss Tamást, a Pénzügyi Bizottság elnökét, hogy a Polgármesteri Hivatal részére tehergépjárművet 
vásároljanak.

Határidő: 2008. február 29.
Felelős: Horinka László polgármester

Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke

Horinka  László  polgármester:   Még  annyit  szeretnék  elmondani,  hogy  a  Községgazdálkodási 
Csoportnál jelenleg  5 fő parkgondozó dolgozik, január 31. napjáig tartó határozott idejű szerződéssel. 
Tekintettel arra, hogy elsősorban a temetőkben jelentős olyan munka vár erre a csapatra,  melyben 
részt tudnának venni, én javasolom az 5 fő szerződését 3 hónappal meghosszabbítani.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

29/2008. (I.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Polgármesteri 
Hivatalnál jelenleg is foglalkoztatott 5 fő parkgondozó szerződését 2008. február 1. napjától  2008. 
április 30. napáig meghosszabbítja.

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2008. február 1.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

Csanádi Gábor települési képviselő az ülésről távozott !

Horinka  László  polgármester:   Több  hozzászólás,  észrevétel  nem  lévén  megköszönöm  a 
részvételt és az aktivitást, az ülést ezennel berekesztem.

Sülysáp, 2008. január 23.

Gulyásné dr. Gál Ilona Horinka László
jegyző    polgármester

JEGYZŐKÖNYV-HITELESÍTŐ:

Cseri Péter
alpolgármester

települési képviselő



 


